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  - Drago mi je što linija broj 14 ide redovno i na vreme polazi, jer svuda stižem. Autobusi su
sasvim u redu u dobrom su stanju, što je bitno zbog kvaliteta putovanja. Takođe mi je drago što
je puno mladih ljudi dobilo posao, jer rade kondukteri pa je i sa te strane dobro što postoji ova
linija javnog prevoza.  

 1 / 1


